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Abstract (en)
The weapon has a weapon tube and a charging space (2). The charging space is integrated in a unit (10) separated from weapon tube. The unit is
held in moving manner for the tubing soul axle relative to the weapon tube. The charging space, together with a recoil plate (5) and an attachment
(6), form a breech of the weapon. The ammunition comprises a projectile (3) and a propellant (4), which are separately charged on one another.

Abstract (de)
Vorgeschlagen wird, dass ein Ladungsraum (2) einer Waffe mit Verschluss nicht mehr Teil eines Waffenrohres (1) ist, sondern zusammen mit einem
Stoßboden (5) eine relativ zum Kaliberteil des Waffenrohres (1) bewegliche Einheit (10) bildet, die des Weiteren eine Einrichtung (6) zur Zündung
einer Munition (20) enthält. Angewendet werden kann diese konstruktive Lösung bei allen Waffen mit verschiedenen bzw. unterschiedlichen
Verschlüssen.
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